
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

П Р О Т О К О Л № 1 0 8  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, 

проведено на 16.03.2023 г 

Днес, 16.03.2023 г. в зала 2 на Столична община се проведе заседание на 

Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев, дм – председател на комисията, в  

09.30  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 8 

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Присъственият лист е приложен към протокола. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложения дневен ред не бяха направени предложения за допълнение. 

 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова - за 

Владимир Митов – за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова – за 

Албена Кръстева – за 

 

По т. 1 от дневния ред: Доклад № СОА23-ДИ04-4530/5/10.03.2023 г. относно 

предстоящо кандидатстване с предложения за изпълнение на инвестиции по 

процедура BG-RRP-11.010 – “Извършване на строителни дейности и доставка на 

оборудване и обзавеждане с оглед реформиране на съществуващите домове за 

стари хора“, финансирана от Националния план за възстановяване и устойчивост 

на Република България. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, https://council.sofia.bg/ 



Св. Ангелова – дирекция – Представям в резюме доклада на г-жа Атанасова относно 

предстоящо кандидатстване с предложения за изпълнение на инвестиции по процедура 

BG-RRP-11.010 – “Извършване на строителни дейности и доставка на оборудване и 

обзавеждане с оглед реформиране на съществуващите домове за стари хора“, 

финансирана от Националния план за възстановяване и устойчивост на Република 

България. През м. декември в СО получихме писмо от Главна дирекция „Европейски 

фондове, международни програми и проекти“ към министерство на труда и социалната 

политика, чрез което е отправена покана за кандидатстване по тази процедура. Тя е по 

изпълнение на мярка „Модернизиране на дългосрочната грижа“ и се финансира по 

компонент „Социалво включване“ от Националния план за възстановяване и 

устойчивост. Допустими кандидати са общини, на чиято територия функционира 

социалната услуга „Домове за възрастни хора“. Допустими за финансиране са дейности 

ремонт, реконструкция и обновяване на сградн фонд, подобряване на достъпа за хората 

с увреждания, мерки за енергийна ефективност на сградите , изграждане на инсталации 

за използване на алтернативни източници на енергия, отопление, вентилация и други 

строително-монтажни работи за осигуряване на енергийни, водни и други ресурси, 

доставка и инсталиране на сградата или в близост до нея на фотоволтаични инсталации, 

доставка и монтаж на оборудване на горепосочените сгради и помещения. СО ще 

кандидатства с четири предложения за изпълнение на инвестициите – Дом за стари 

хора в Зона Б-5, дом за стари хора „Надежда“ на ул. Пиротска, дом за стари хора в кв. 

Горна баня и дом за стари хора „Дълголетие“. Общият бюджет на цялата процедура 

чрез директно предоставяне на средствата от механизма е 189,800 млн.лв. За тези 

четири дома предвидените средства са около 29 млн.лв. Кандидатстването ще осигури 

възможност домовете за стари хора да бъдат приведени в пълно съответствие с 

изискванията на стандартите за качество на резидентната грижа за възрастните хора и 

всичко това ще допринесе за една много по-приятна обстановка и възможност за грижа 

и живот на хората от третата възраст. 

 

Я. Тодоранова – Нямам въпрос към доклада. Да обърна внимание, че това е повод да 

отворим още дна тема, която във времето не е намерила реализация – че четири такива 

учреждения на територията на този град са крайно недостатъчни. Сблъсквала съм се с 

търсене на подходящо място. Надявам се да обсъждаме разширяване на тази услуга и 

още други. Още по-големият проблем е когато хора страдат от Алцхаймер, деменция и 

пр., това създава невъзможност на едно семейство да функционира нормално. Струва 

ми се нормално да имаме и такава услуга в общината, за да може от една страна 

възрастният човек да получава необходимата грижа, а от друга – семейството да 

функционира в съвсем нормален режим. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 



Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Владимир Митов – за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова - за 

Албена Кръстева – за 

 

 

По т. 2 от дневния ред: Разни 

Поради изчерпване на дневния ред д-р Койчев закри заседанието в 09.40 часа. 

Протоколът е изготвен на 17.03.2023 г. 

Изготвил: 

Б. Цонева-главен 

експерт 

(п) 

  

 

 

Председател на постоянната 

комисия по здравеопазване и 

социална политика 

Д-р Антон Койчев,дм 

(п) 

 

Заместник-председател на 

постоянната комисия по 

здравеопазване и социална 

политика 

 

Милка Христова 

(п) 

 

Заместник-председател на 

постоянната комисия по 

здравеопазване и социална 

политика 

Д-р Веселин Милев 

(п) 

 
 


